

No. 445. PROTOCOL, SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 4 MAY 1949, AMENDING THE AGREEMENT FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF OBSCENE PUBLICATIONS, SIGNED AT PARIS, ON 4 MAY 1910<sup>1</sup>

N° 445. PROTOCOLE, SIGNÉ À LAKE SUCCESS, NEW-YORK, LE 4 MAI 1949, AMENDANT L'ARRANGEMENT RELATIF À LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION DES PUBLICATIONS OBSCÈNES, SIGNÉ À PARIS, LE 4 MAI 1910<sup>1</sup>

No. 446. PROTOCOL, SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 4 MAY 1949, AMENDING THE INTERNATIONAL AGREEMENT FOR THE SUPPRESSION OF THE WHITE SLAVE TRAFFIC, SIGNED AT PARIS, ON 18 MAY 1904, AND THE INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE WHITE SLAVE TRAFFIC, SIGNED AT PARIS, ON 4 MAY 1910<sup>2</sup>

N° 446. PROTOCOLE, SIGNÉ À LAKE SUCCESS, NEW-YORK, LE 4 MAI 1949, AMENDANT L'ARRANGEMENT INTERNATIONAL EN VUE D'ASSURER UNE PROTECTION EFFICACE CONTRE LE TRAFIC CRIMINEL CONNU SOUS LE NOM DE TRAITE DES BLANCHES, SIGNÉ À PARIS LE 18 MAI 1904, ET LA CONVENTION INTERNATIONALE RELATIVE À LA RÉPRESSION DE LA TRAITE DES BLANCHES, SIGNÉE À PARIS, LE 4 MAI 1910<sup>2</sup>

#### SUCCESSIONS

*Notifications received on:*

28 May 1993

SLOVAKIA

(With effect from 1 January 1993, the date of the succession of State.)

*Registered ex officio on 28 May 1993.*

#### SUCCESSIONS

*Notifications reçues le :*

28 mai 1993

SLOVAQUIE

(Avec effet au 1<sup>er</sup> janvier 1993, date de la succession d'Etat.)

*Enregistré d'office le 28 mai 1993.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 30, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 4, 12 and 16, as well as annex A in volumes 1249 and 1342.

<sup>2</sup> *Ibid.*, p. 23; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 5, 7, and 13 to 17.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 30, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 1 à 4, 12 et 16, ainsi que l'annexe A des volumes 1249 et 1342.

<sup>2</sup> *Ibid.*, p. 23; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 1 à 5, 7, et 13 à 17.